
ZAPISNIK

2. seje Sveta Sole ll. gimnazije Maribor v Solskem letu 2023/24, dne 22.2.2024

Prisotni: mag. B. Bedenik, J. Borovnik, mag. N. Brumen, D. Donlagii, t. Galul K. Kautii, D. Kravanja,

mag. l. Lorendii, M. Mohorko, B. Svetel, M. Sobernik (radu novodkinja ), dr. M. Jagodid in T.

Zagora nski

Opraviteno odsotni: dr. T. Angleitner Sagadin in V. Vervega

Dnevni red:

1. Potrditev zapisnika 1. redne seje sveta Sole v Solskem lelu 2023/24 in zapisnika

korespondenine seje sveta Sole z dne t9. L 2024

2. Obravnava in sprejem letnega porodila ll. gimnazije Maribor za leto 2023 in seznanitev z

Letnim poroiilom notranje revizije za leto 2023

3. Obravnava in sprejem Finan.nega nafrta ll. gimnazije Maribor za leto 2024

4. Druge aktualne informacije

5. Ocena uspe5nosti dela ravnatelja za leto 2023

Predsednica sveta iole je pozdravila vse prisotne in posebej dva nova ilana, mag. l. Loreniiia in J.

Borovnik. Prebrala je dnevni red, ki so ga ilani sveta Sole soglasno potrdili.

Ad. 1 Potrditev zapisnika 1. redne seje sveta Sole v Solskem letu 2023124 in zapisnika

korespondenine seje sveta Sole z dne 19. L,2024

Ravnatelj je dodal, da je bila pristopna izjava poslana na Zvezo gimnazij Slovenije, vendar odgovora

ie nr, prav tako 5e ni bilo sestankov.

Ad.2 Obravnava in sprejem Letnega poroiila ll. gimnazije Maribor za leto 2023 in seznanitev

z Letnim poroiilom notranje revizije za leto 2023

Predsednica sveta Sole je besedo predala ravnatelju. Ravnatelj je povedal, da poroiilo oddajamo
poleg realizacije na MVI in je podobno poroiilu za iolsko leto 2O22/2On.fo letno porodilo za leto

2023 zajema vsebinski del

Predsednica sveta Sole je povedala, da sta bila zapisnika poslana kot prilogi vabilu na seio. Prebrala

je dnevni red 1. redne seje, in ker nanj ni bilo pripomb, je bil z glasovanjem soglasno potrjen. Nato

je prebrala oba sklepa korespondenine seje, in ker tudi nanju ni bilo pripomb, je bil zapisnik z

glasovanjem soglasno potrjen.



vprs v programe,

realizacijo pou ka,

izostanke,

vzgojne ukrepe,

uspeh na maturi,

uspeh na tekmovaniih iz znanj,

raziskovalne naloge,

uspehe na Sportnih tekmovanjih,

udele;bo na obSolskih dejavnostih - DrugaDruga,

Solske nagrade in

projekte.

Radu novodski del poroaila 2023 je ravnatelj na kratko povzel

Tako imamo v letu 2023 spet preseiek prihodkov nad odhodki.

L. Galuf je vpra5al, zakaj je niiji znesek pri donacljah in prispevku stariev, iesa je manj, pa mu je

ravnatelj odgovoril, da je bil napovedan vi5ji prispevek stariev, kot je bil dejansko prejet, nimamo
pa tudi toliko sponzorjev z visokimi zneski. Raiunovodkinja je dodala, da zavarovalnice ne dajejo

veE donacij. K. Kaudii je povedala, da ob pripravi spletnega iasopisa ugotavlja, da so bile pogodbe

sklenjene za dve ali tri leta, in ko so potekle, jih zavarovalnice nlso podaljiale. Verietno so k
zniianju sredstev zavarovalnic prispevale tudi teiave ob lanskih poplavah.

a. PRIHODKI - nekaj odstopanj se poka:e pri platah in dodatkih (zaposlili smo

pripravnika in spremljevalca gibalno oviranega dijaka), pri sredstvih drugih

prihodkov (vea za material in investicijsko vzdrievanje), pri sredstvih za Sportne

oddelke (so se zmanjiali), pri sredstvih sklada - pomoi dijakom (bilo je vei
zahtevkov dijakov), pri finaninih prihodkih (Ministrstvo za finance je zaielo
platevati obresti na TTR-ju).

b. ODHODKI - nekaj odstopanj se pokaie pri materlalu za pouk (podraiitve), pri

elektriki in ogrevanju (vi3je cene), pri investicijskem vzdrievanju (parket, pleskanje,

keramika), pri stroikih seminarjev uiiteljev (ni vei online udeleibe, cene se

zvi5ujejo, smo pred evalvacijo MM, zato je vei izobraievanj), pri stro;kih

tekmovanj (vet jih je, dijaki so uspesni), pri izmenjavah (spet potekajo nemoteno

kot pred kovidom), pri amortizaciji (veEja nabava knjig, tudi uibeniikega sklada),

pri Solskem skladu (veaje Stevilo vlog).

Ker ni bilo dodatnih vpraianj ali razprave, je predsednica sveta iole predlagala naslednji sklep in

glasovanje.



Sklep 1: Preseiek prihodkov nad odhodki preteklih let v znesku 54.47O,5O EUR, za leto 2023 v

znesku 96.386,68 EUR, toje v skupnem znesku 150.857,18 EUR, se prenese v leto 2024 in uporabi

za nakup osnovnih sredstev, drobnega inventaria ter investicijskega vzdrievanja.

Sklep 1je sprejet in je bilsoglasno potrjen.

Sledil je kratek povzetek ravnatelja o vlaganjih v OS, Dl in investicijsko vzdrievanje in realizaciji

finandnega naarta in kadrovskega nairta iz porotila:

vlaganie v osnovna sredstva in licence v letu 2023 - licenc za delo je vedno vet, kupili smo

med drugim zamrzovalnik za laboratorij, rafunalnike, obnovili ozvoienje v amfiteatru,

vlaganie v drobni inventar in kniise v letu 2023 - veliko je bilo nabave knjig in utbeniSkega

sklada, najveaji stroiek je bil nakup opreme za laboratorij, mikrofonov in stojal,

inventura - glasovanje 1e bilo ie na zadnji korespondenini seji,

realizaciia finaninega in kadrovskega nairta za leto 2023 -prihodki so bili primerljivi z

lelom 2022 in odhodki so vi5ji (materialni stroiki so viSji zaradi dvlga cen, enako velja za

stroike energije, vea je stroskov izobraievanj, stroiki plaa in prispevkov so niiji, ker ni bilo

toliko napredovanj in upokojitev, kot je bilo natrtovano). Stanje delovanja iole se je po

letih kovida v letu 2023 normaliziralo. Pri kadrovski realizacijigre za rahlo poveianje deleia

zaposlenih zaradi novih standardov in normativov, dobili smo novega pomofnika

ravnatelja in poslediino delei novega uiitelja glasbe.

Predsednica sveta iole je predlagala glasovanje.

Sklep 2: Svet Sole potrjuje Letno poroiilo (bilance) ll. gimnazije Maribor za leto 2023.

Sklep 2 je sprejet in je bil soglasno potrjen.

Sklep 3: Svet Sole je seznanjen z realizacijo Finaninega naErta za leto 2023.

Sklep 3.ie sprejet in je bil soglasno potrjen.

Ravnatelj je povzel tudi Letno poroEilo revizorke za leto 2023 - revizorko imamo ie nekaj let,

izberemo prednostna podrotja revizije in ta so bila za leto 2023 tri - zaposlovanje, podjemne in

avtorske pogodbe ter upravljanje Solskega sklada)

zaposlovanje - priporoiila so bila - dodatna zaposlitev administratorja V brez objave

(zaposlili smo spremljevalca gibalno oviranega dijaka 75 %ieza25 % na delovnem mestu

administrator V zaradi povetane potrebe pri administraclji), nepravoiasno obvesaanje

kandidatov po zakljuaenem postopku izbire (zaradi dvomeseinih poiitnic), ob spremembi



pravilnika o sistemizaciji dodati tudi postopek izbire (le-ta ni zapisan, a se izvaja),

korespondenca s kandidati mora biti pisna (dokumentiranje razgovorov s kandidati), poziv

kandidatom, da oddajo manjkajota dokazila,

sklepanje podjemnih pogodb namesto avtorskih za izva.janje izobraievanja za dijake

Sportnike ter
upravljanje uibeniSkega sklada (dopolnitev pravilnika, presoja o dodatnem pravilniku,

imenovanje upravnega odbora iolskega sklada, letni program dela in natrt porabe,

kontrola upraviienosti postopka dodeljevanja pomoii, popolnost poroianja davinemu

orga nu ).

L. Galuf je vpraial ravnatelja, kakini so dolgoroinl kadrovski naarti, pa mu je odgovoril, da se na

iolah driimo normativov, ki so doloteni, tako so tudi obremenitve uaiteljev v skladu z njimi. Ob

upokojitvah zaposlimo nove uiitelie, imamo novega informatika in fizika. lmeli smo razpis za

nadomeiaanje uaitelja angleiaine, pa smo ga ponovili, in obakrat ni bilo uiitelja s pogoji, za to

bomo sprejeli nekoga, ki je bil vabljen na danainji razgovor. Ob razpisih za zaposlitve za NDe

nimamo teiav, ob nadomeSianjih pa ni veliko prijav. Predvideva se zvisanje normativov na 22 ur,

kar pa ni dobro za bodoie itudente. Spet se dovoljuje plaiano pripravni5tvo, mogote bo to baza

za drpanje bodoEih kandidatov za sluZbe.

Mag. N. Brumen je razloiila, da je izbirni postopek zakljuien, ko je izdan sklep o izbiri In zato ne

rabimo Eakati na podpis pogodbe. Razlika med aWorsko in podjemno pogodbo je v tem, da pri

avtorski pogodbi izvajalec dolo.i vse podatke, pri podjemni pogodbi pa to naredi narotnik. Dodala

je, da je pripravljena pomagati pri Solskem skladu.

Ad 3 Obravnava in sprejem Finaninega natrta ll. gimnazije Maribor za leto 2024

Ravnatelj je povedal, da so dlani sveta prejeli dve tabeli - nadrt prihodkov in odhodkov po

obraiunskem naielu za leto 2024 in nairt nakupa opreme in investicije v letu 2024.

naart rihodkov in odhodkov obraEunskem naaelu za leto 2024

MVI je napovedalo, da bodo doloieni programi financirani po zniianih vrednostih 5 % (glavarina

na dijaka). 90 % teh sredstev je fiksni stro5ek za plate, LO % pa je za vse ostalo, a so ga s tem

Ravnatelije ie dodal, da imamo dva sklada - iz ZOFYI (na podlagi subvencij in leteh je zelo malo)

in tistega iz ostalih virov, ki bi ga lahko obogatili s sredstvi iz ALUMNOV - 0,3 % od dohodnine.

Ker ni bilo vprasanj ali razprave, je predsednica sveta Sole pozvala ilane h glasovanju:

Sklep 4: Svet Sole je seznanjen z Letnim poroiilom notranje revizije za leto 2023.

Sklep 4 je bil soglasno potrjen.



prepolovili. Sreio imamo, da so sredstva za izvajanje mednarodne mature nekoliko zviiali, zato bo

sredstev skupaj manj za okoli 68.000,00 EUR. Uvedli so novi naziv vi5.ii svetnik in tako bo poradun

za leto 2023 zelo visok, od junija pa bodo tudi plafe vseh zaposlenih visje, zato bo strosek za plaie

zelo skoiil. MVI meni, da je denar za Sole namenjen le plaiam in materialnim stroikom, ostalo pa

naj 6ole pridobijo preko razpisov MVI (ki pa jih ni, pravi ravnatelj). Za investicijsko vzdrievanje smo

se prijavili na razpis, vet imamo projektov in je zato ved prihodkov in odhodkov, odhodkov bo vei
zaradi materialnih stroikov in literature (vi5je cene), manj bo nabave knjig...

Mag. l. LorenEit je vpra5al, kaj so na podlagi zniianja sredstev MVI naredila razna zdruienja, pa mu

je ravnatelj odgovoril, da ni bilo poenotenega mnenja ravnateljev, ker pa so nekatere Sole doblle

vei denarja. Zveza srednjih 5ol, Zveza ravnateljev in ravnatelji Podravja so podali ugovore, a MVI

meni, da so bila vsa leta iole prevei financirane in zato imajo nekatere Sole milijone vi5ka.

Raiunovodkinja je dodala, da bomo mogote tudi mi do poletja ugotovili razlike zaradi zniianja

financiranja in v kolikor bo to vplivalo na poslovanje, bo potreben rebalans finanfnega naErta.

Mag. l. Loreniii je dodal, da bodo pobrali tudi denar od najemnin, pa mu je ravnatelj odgovoril,

da gre za popoldanske Sportne aktivnosti in to je v obiinah zelo pomembno.

nairt nakupa opreme in investiciie v letu 2024

Ravnatelj je povedal, da za opremo uiitelji povedo ielje, ki smo jih veiinoma upostevali. Veaina

potreb je bila navedena ie v predhodnih toikah, dodal je nakup pohiStva za kotiake, klopi v atriju,
pri investicijah pa je dodal menjavo TP krmilnika, popravilo centralne v knjiinici ...

Z glasovanjem je bil soglasno sprejet naslednji:

Sklep 5: Preseiek prihodkov nad odhodki preteklih let v znesku 54.470,50 EUR, za leto 2023 v

znesku 96.385,68 EUR, to je v skupnem znesku 150.857,18 EUR, se prenese v leto 2024 in uporabi

za nakup osnovnih sredstev, drobnega inventarja ter investicijskega vzdrievanja.

Z glasovanjem je bil soglasno sprejet naslednji:

Sklep 6: Svet Sole je sprejel FinanEni nairt ll. gimnazije Maribor za leto 2024.

a) Ravnatelj je povedal, da ravnatelji pripravljajo stavko.

b) Povedalje tudi, da je v pripravi novi pravilnik za program mednarodne mature, s katerim

bi sprejeli dogovor, da tujcev naj ne bi bilo. Tako se v oddelke mednarodne mature ne bi

moglivpisati utenci, ki so obiskovali mednarodno iolo v Mariboru, ker program ni priznan.

Prav tako se v program mednarodne mature ne bi mogla vpisati dijakinja, ki prihaja iz

Amerike, ker ni hodila v slovensko 5olo. Ravnatelji 5ol z mednarodno maturo niso

poenoteni, ravnatelj ll. gimnazije Maribor ostaja z argumenti sam.

Ad 4 Druge aktualne informaciie



c) Mag. N. Brumen je prosila ravnatelja, da pove kaj ved o re5evanju teiav z ekskurzijami, k

temur se je pridruiila tudi predsednica sveta Sole v imenu uaiteljev naie 5ole. Ravnatelj je

povedal, da je vodstvo sprejelo odloditev, da se ponovno premisli o podrobnostih.

Organiziralismo skupino, ki pripravlja predlog sprememb, ponudbe 5e zbiramo po starem,

le da smo pozvali veEje Stevilo agencij, razredi potujejo skupaj, ne bo letalskih prevozov...

Na presenetenje ravnatelja so dijaki ob prejinjem pozivu izbrali daljie in poslediino draije
ponudbe, kar bi bilo mnogim stariem v veliko breme, v razredih so izbrali tudi loiene

lokacije in ne skupne. V prihodnje bomo izbirali ponudbe v zatetku leta, dijaki se bodo

lahko udeleiili le ene ekskurzije, OIV se bo v prihodnje imenoval DOBIT, ki ga pripravlja

Zavod RS za iolstvo. Ukinili so izbirnost, v prihodnje ne bi imeli le aktivnega drZavljanstva,

ampak izbiro drugih sklopov... zna se zgoditi, da bodo spremembe veljavne ie naslednje

Solsko teto.

M. Mohorko je povedal, da je na obvestilu za ekskurzije bilo napisano, da ekskurzije niso

obvezne, zato ni pravilna trditev nekaterih, da so bile le-te obvezne. Ob tem je ravnatelj

dodal, da je bil ravnatelj Gimnazije Beiigrad na zagovoru na MVl, ker je ob izbiri ene izmed

ekskurzij rekel, da ni bila obvezna. Na vpra5anje, koliko dijakov se je prijavilo, je rekel, da

95 o/" dljakov, pa so mu odgovorili, da v tem primeru gre za obvezno ekskurzijo.

Predsednica sveta Sole je povedala, da se je skupina za pripravo ekskurzij dogovorila, da

bomo med zahtevami izkljutili zabaviiine parke.

M. Mohorko je dodal, da se ve, da to niso konani izleti, ampak ekskurzije.

Mag. N. Brumen je dodala, da je pri ponudbi Zniders'a za lanske maturantske izlete, ki so

bili sporni, pogosto pisalo >si lahko ogledamo( in od tega ni bilo nia izvedeno, dejansko je

bil program prazen.

Predsednica sveta lole je predlagala, da bi omejili udeleibo dijakov na razpisanlh

ekskurzijah v enem 5olskem letu. Ravnatelj je dodal, da zato vodimo evidenco, ki trenutno

5e ni blla pravilno vzpostavljena.

Predsednica sveta Sole je poudarila tudi, da je pomembno ohraniti mednarodne izmenjave

in je ravnatelj dodal, da se bomo pri tem usmerili na baltske driave, v naravoslovje,

matematiko in informatiko.

Dodatnih vpra5anj ali mnenj ni bilo, zato je predsednica sveta Sole predlagala ie obravnavo zadnje

toike dnevnega reda, in sicer oceno uspeinosti dela ravnatelja za leto 2023.

Predsednica sveta Sole se je ravnatelju in ratunovodkinji zahvalila za sodelovanje in sta sejo lahko

zapustila.

Ravnatelj je povedal, da starii izvajajo pritiske, da bi ponudili niije cene, ki pa so tudi do

150,00 EUR draije kot lani. Mondial je zelo dvignil cene, nekatere agencije, ki smo jih

pozvali k oddaji ponudbe, pa je niso oddale.



Ad 5 ocena uspesnosti dela ravnatelja za leto 2023

Predsednica sveta Sole je povedala, da ravnatelju pripada del plaae za delovno uspeinost 2023 in

na kratko povzela okroznico ministrstva. Namenimo mu lahko do 2 %o njegove osnovne plafe. Ker

smo iz obravnavanega na seji ugotovili, da je bilo delo ravnatelja v letu 2023 uspeSno je predlagala,

da mu v letu 2023 dodelimo 100 % delovno uspeinost in 2 % delei platila.

Z Blasovanjem je bil soglasno potrjen naslednji:

Sklep 6: Svet Sole je potrdil 100 % delovno uspeinost dr. Marka Jagodiia za leto 2023 in 2 yo

delei platila.

2. redna seja sveta Sole je bila zakljudena ob 19.00.

Stevilka:

Datum:

9OO-2/ZOZ3l7

23.2.2024

Za pisala:

Tatja na Zagoranski
zuA

MARIBOR

Predsednica sveta iole:

Barbara Bedenik
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